



Toscane[®]

托斯卡纳

一款时髦的、模块式户外休闲空间，配备可滑动并折叠的顶面系统
Toscane is a sleek, modular terrace covering with a sliding, folding roof

Custom-made in Belgium

比利时定制



Creating healthy spaces

Toscane®

中文

ENG

产品优势	Benefits
<ul style="list-style-type: none">• 时尚、极简的设计• 可定制超大规格• 是酒店及餐饮业的理想之选• 可集成多种不同的立面选配项• 然颂®的高品质选材及设计，搭配专利保护技术。• 具备卓越防水、抗风性能的遮阳产品。	<ul style="list-style-type: none">• Sleek and minimalist• Large dimensions available• Perfect for the hotel and catering industry• Different side variation integrations are possible• RENSON® quality & design combined with patented technology• Sun protection that is waterproof and windproof
技术参数	Technical
<ul style="list-style-type: none">• 单个规格：深6.5m x 宽13m• 精简型立柱：65mm x 120mm• 顶面倾斜角度：4.5° - 20°，具体取决于系统宽幅。• 配备集成式排水系统• 顶面系统有多种面料可供选择。	<ul style="list-style-type: none">• 6.5 m projection x 13 m width (single roof piece)• Slender columns (65 x 120 mm)• Angle of inclination from 4.5° to 20°, depending on the span• Integrated water drainage• Various types of roof screens available



VENTILATION

SUNPROTECTION

OUTDOOR

然颂®中国

中国上海市淮海中路300号香港新世界大厦47楼21室

电话: +86 21 5116 2855

邮箱: asia@renson.net

官网: www.renson.eu

